
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

D66  

Datum 5 september 2023 
Onderwerp 136-2023 - Drank- en drugsafval bij kinderspeeltuinen 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Onze fractie heeft van inwoners vernomen dat in toenemende mate sprake is van dumpen van drank- 

en gebruikt drugsafvalmateriaal en andere verontreinigingen bij kinderspeeltuinen. De fractie van D66 

Roosendaal verzoekt uw college om deze ongezonde en ongewenste situatie aan te pakken. 

Gelet hierop heeft de fractie van D66 Roosendaal de volgende raadsvragen: 

 

1.    Is het college van B&W bekend met toenemende problematieken van drank- en gebruikte 

drugsafvalmaterialen als ook andere verontreinigingen in en in de nabijheid van kinderspeeltuinen 

binnen onze gemeente? 

2.    Hoe vaak worden de kinderspeeltuinen binnen onze gemeente schoongemaakt en onderhouden 

om ervoor te zorgen dat het veilig is voor Roosendaalse kinderen? 

3.    Welke maatregelen kunt- en wilt u nemen om de frequentie van schoonmaakwerkzaamheden bij 

kinderspeeltuinen te verhogen en wanneer kunnen wij verwachten dat deze maatregelen 

geïmplementeerd worden om de veiligheid te waarborgen? 

Onze fractie kijkt uit naar uw beantwoording hieromtrent. 

Bejar Taher – D66 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.    Is het college van B&W bekend met toenemende problematieken van drank- en gebruikte 

drugsafvalmaterialen als ook andere verontreinigingen in en in de nabijheid van 

kinderspeeltuinen binnen onze gemeente? 

 

Toegenomen problemen met drank- en drugsafval zijn niet bekend. Wel zijn er diverse locaties 

bekend waar met regelmaat afval ligt. Op deze locaties wordt vaker afval opgeruimd. 

 

2.    Hoe vaak worden de kinderspeeltuinen binnen onze gemeente schoongemaakt en 

onderhouden om ervoor te zorgen dat het veilig is voor Roosendaalse kinderen? 

Iedere week rijdt een WVS ploeg de speellocaties na. Onveilige situaties worden dan opgelost, en het 

aanwezige afval wordt verwijderd. Zwerfafval wordt ook opgeruimd door medewerkers van Openbare 

Werken en door groen aannemers, mede op basis van meldingen. 

 

3.    Welke maatregelen kunt- en wilt u nemen om de frequentie van 

schoonmaakwerkzaamheden bij kinderspeeltuinen te verhogen en wanneer kunnen wij 

verwachten dat deze maatregelen geïmplementeerd worden om de veiligheid te waarborgen? 

De huidige frequentie van schoonmaak werkzaamheden is al hoog. Het is niet mogelijk deze te 

verhogen binnen het huidige budget. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 

 


